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  PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.7.9.2025 

z posiedzenia Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji 

Rady Powiatu Wrocławskiego 

 

w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji Rady Powiatu Wrocławskiego 

(dalej: Komisja TDiK) odbyło się w Sali Sesyjnej nr 118 w siedzibie Starostwa Powiatowego 

we Wrocławiu, ul. T. Kościuszki 131.  

 

Zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1), w posiedzeniu uczestniczyli Członkowie 

Komisji w składzie 9 osób: 

 

1. Maria Wilk  

2. Wiktor Adamek 

3. Anna Chmielewska 

4. Piotr Chmurzyński 

5. Andrzej Jamrozik 

6. Andrzej Kozdrowicki 

7. Arkadiusz Krzyżanowski 

8. Tomasz Ostaszewski 

9. Edyta Ostrowska  

 

Nieobecny był Pan Radny Hieronim Kuryś – Urzędujący Członek Zarządu Powiatu.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli także zaproszeni Goście: 

p. Marcin Korytko – Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego,  

p. Joanna Kryszczak – Dyrektor Wydziału Dróg Starostwa, 

p. Katarzyna Popowicz – Z-ca Dyrektora Wydziału Dróg Starostwa,  

p. Kamil Kasina – Dyrektor Wydziału Komunikacji Starostwa, 

p. Wojciech Kozak – Radny spoza składu Komisji.  

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11.00. 

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Pani Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, powitała Gości i Członków Komisji, stwierdziła 

kworum, po czym przedstawiła porządek posiedzenia:  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji TDiK w dniach: 26.02.2025 r. i 04.03.2025 

r.  

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Wrocławski 

pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego honorowania 

biletów komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie 

miasta. Osoba referująca: p. Kamil Kasina – Dyrektor Wydz. Komunikacji Starostwa. 

4. Sprawy różne. 

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.  
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Punkt 2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji TDiK w dniach: 26.02.2025 r. 

i 04.03.2025 r.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołów z posiedzeń Komisji TDiK w dniach: 26.02.2025 r. 

i 04.03.2025 r. Przewodnicząca stwierdziła zatem, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Punkt 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Wrocławski 

pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego honorowania 

biletów komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie miasta.  
 

Projekt uchwały przedstawił Pan Kamil Kasina - Dyrektor Wydziału Komunikacji Starostwa. 

Przedmiotowa uchwała dotyczy udzielenia z budżetu Powiatu Wrocławskiego w 2025 r. 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wrocław. Pomoc finansowa w wysokości 

1 mln zł., zaplanowana w budżecie Powiatu na rok 2025, zostanie przeznaczona na realizację 

zadania pn. „Możliwość podróżowania przez pasażerów na terenie miasta Wrocławia 

pociągami przewoźników Koleje Dolnośląskie S.A. oraz POLREGIO S.A. z biletami 

zakupionymi w ramach systemu URBANCARD oraz na podstawie ulg i uprawnień 

obowiązujących we Wrocławiu nadanych przez Radę Miejską Wrocławia”. Przez obszar 

Powiatu Wrocławskiego przebiega 8 linii kolejowych prowadzących do Wrocławia, na których 

realizowanych jest ok. 160 kursów na dobę w dni robocze.  

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Przewodniczący Rady Pan Andrzej Jamrozik, 

- Pan Dyrektor Kamil Kasina, 

- Radny Tomasz Ostaszewski, 

- Radna Edyta Ostrowska,  

- Radna Anna Chmielewska, 

- Pani Przewodnicząca Maria Wilk. 

 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie: 

Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat Wrocławski pomocy 

finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego honorowania biletów 

komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie miasta - przyjęcie 

pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wiktor Adamek, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyński, Andrzej Jamrozik, Andrzej 

Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Maria Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Hieronim Kuryś 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 4. Sprawy różne.  
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Pan Wicestarosta Marcin Korytko zachęcił do skorzystanie z obecności Pani Dyrektor i Pani 

Wicedyrektor Wydziału Dróg i zadawania pytań, zgłaszania ewentualnych uwag.  

 

Pani Radna Anna Chmielewska zapytała o czyszczenie chodników i urządzenie które pyliło 

podczas wykonywania prac porządkowych, a także o przystanek autobusowy na ul. 

Wilczyckiej, w związku z wnioskiem Urzędu Gminy Długołęka z dn. 11.04.2025 r.  

 

Pan Wicestarosta odpowiedział, że urządzenie zostało naprawione, a chodniki wyczyszczone.  

 

Pani Dyrektor Joanna Kryszczak poinformowała, że w celu weryfikacji i oględzin przystanku, 

odesłano pracownika Obwodu Drogowego. Odpowiedź na wniosek gminy zostanie udzielona 

w najbliższym czasie. 

 

Kolejno głos zabrał Radny Wiktor Adamek, który zapytał o znakowanie ścieżki rowerowej przy 

ul. Wrocławskiej w Kiełczowie. Radny dodał, że w tej sprawie wysłał zapytanie drogą mailową 

załączając zdjęcia.  

 

Pani Dyrektor Joanna Kryszczak poinformowała, że sprawa jest analizowana, jednak ze 

względu na istniejącą szerokość, która w świetle przepisów jest niewystarczająca, brak 

parametrów technicznych, biorąc również z pod uwagę skrzyżowania i zjazdy na drogi 

zewnętrzne, rozwiązanie idzie w kierunku, aby był to chodnik, a nie ciąg pieszo rowerowy.  

Zadanie wymaga przebudowy istniejącego ciągu pieszo - rowerowego na chodnik lub 

pozostawienie istniejącego stanu bez wnioskowanego oznakowania.   

 

Głos w temacie zabrali także: Radna Anna Chmielewska, Radny Tomasz Ostaszewski, 

Przewodniczący Rady Andrzej Jamrozik. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Jamrozik podniósł temat skomunikowania szkoły w 

Krzyżowicach z centrami przesiadkowymi. Radny zaznaczył, że Powiat dopłaca do przewozów 

w ramach URBANCARD, należałoby połączyć Kąty Wrocławskie, Gniechowice, Krzyżowice, 

m.in. w celu uniknięcia zmniejszonego naboru do szkoły w Krzyżowicach.  

 

Pani Przewodnicząca dodała, że głównym założeniem gminnej komunikacji w Kobierzycach 

jest połączenie wszystkich miejscowości gminnych z Kobierzycami oraz z Wrocławiem, gdyż 

ma to duże znaczenie przy wyborze szkoły. 

 

Pan Wicestarosta Marcin Korytko poinformował, że Gmina Kąty Wrocławskie szykuje się do 

przetargu na komunikację zbiorową.  

 

Pan Dyrektor Kamil Kasina dodał, że trwają ustalenia z gminami w tym temacie. Brane są pod 

uwagę godziny rozpoczęcia i zakończenia lekcji w gminnych szkołach.  

  

Pan Wicestarosta poinformował, że jeśli chodzi o skomunikowanie szkoły w Krzyżowicach, 

poczyniono wstępne prace, zarysowane zostały pewne problemy. Pan M. Korytko zwrócił się 

do Pani Przewodniczącej z prośbą o umożliwienie podczas kolejnego posiedzenia Komisji 

TDiK przedstawienia prezentacji dotyczącej omawianego tematu.  

 

W toku dyskusji ustalono termin wyjazdowego posiedzenia Komisji TDiK do Obwodu 

Drogowego w Sulimowie na dzień 13 maja 2025 r., godz. 13.00. 
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Kolejno głos zabrał Radny Andrzej Kozdrowicki, który zapytał o chodnik w Sulimowie.  

Pani Dyrektor J. Kryszczak odpowiedziała, że realizacja zadania przewidziana jest na bieżący 

rok.   

Pan Radny poruszył też kwestię głębokich dziur na poboczach w Sulimowie. 

Pani Dyrektor zapewniła o sukcesywnym przycinaniu i uzupełnianiu poboczy po okresie 

zimowym. 

 

Następnie głos zabrał Radny Piotr Chmurzyński, który nawiązał do tematu skomunikowania 

szkoły w Krzyżowicach. Pan Radny zaznaczył, że w Powiecie jest wiele środków transportu do 

dyspozycji uczniów, wystarczy je odpowiednio skomunikować, oznakować i przedstawić 

uczniom ich sieć do wiadomości. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 11.36 Przewodnicząca M. Wilk zamknęła 

posiedzenie Komisji TDiK. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Transportu, Dróg i Komunikacji  

 

 

Maria Wilk 

 

 
Załączniki: 

 

1. Lista obecności. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Iwona Oślizło 

______________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


